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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  5 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 02/2011 
Caràcter: ordinari 
Data: 14 de desembre de 2011 
Horari: 19:30 h a 21:15 h 
Lloc: Centre Cívic de Gràcia 
 
 
Assistents 
 
Quim Carné Jordana, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Carles Bosch Masó, vocal del PSC 
Olga Acero López, vocal del PSC 
Lluís Perarnau Reyes, vocal d’ES 
Salvador Tamborero Oribe, vocal de l’AV d’Arraona-Merinals-Can Gambús 
Teresa Llamas Frías, vocal de l’AV de Gràcia 
Francisco Javier Martínez Jiménez, vocal de l’AV Serra d’en Camaró 
Jordi Argemí Alberich, vocal de les entitats esportives 
Rossend Valls Valls, vocal de les entitats de gent gran 
Mercè Canalias Pons, vocal de les entitats culturals 
Fernando Fernández Moyano, vocal dels centres d’atenció primària 
Pilar Altamira Vilarasau, vocal del grup altres entitats 
Alfonso Moreno López, representant del PP (5%) 
Elisabeth Pineda García, secretaria delegada  
 
Altres assistents: 
 
Josep Abellán Martínez, coordinador de l'Àrea d'Economia i Serveis Centrals 
Montserrat Cadevall Vigues, cap de Gestió Pressupostària 
Públic assistent 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Marta Farrés Falgueras, presidenta 
Jaume Selvas Casanovas, vocal de l’AV Can Feu 
Isidre Vicente Rebull, vocal de les entitats culturals 
Albert Gusi Miró, vocal de les entitats culturals 
Martí Sala Roca, vocal de les entitats esportives 
 
Absents: 
 
Encarna López Martínez, vocal del PSC 
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María Rodríguez Abellán, vocal de les entitats juvenils 
Joan Cosp Girbau, vocal de les entitats de comerciants 
Marina Duran Díaz, vocal del grup altres entitats 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de constitució. 
2. Ordenances i pressupost 2012. 
3. Comunicacions. 
4. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells, del districte de 30 d’abril de 1997, el senyor Quim Carné, vocal regidor de la 
llista més votada de la ciutat, que presideix la sessió en substitució de la presidenta, la 
senyora Marta Farrés Falgueras, d’acord amb l’esmentat article, declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1. Aprovació de l’acta de constitució 
 
L’acta de la sessió de constitució del dia 26 d’octubre de 2011 queda aprovada. 
 
 

2. Ordenances i pressupost 2012 
 

En primera instància, el Sr. Carné presenta al Sr. Abellán, Coordinador de l’Àrea 
d’Economia i Serveis Centrals i a la Sra. Cadevall, Cap de gestió pressupostària. 
 
El Sr. Carné explica que aquest pressupost previst pel 2012 és un pressupost destinat a 
garantir els serveis a les persones i per fomentar la cohesió social. 
 
També comenta que els ingressos no són els que eren abans, també principalment 
perquè des de altres administracions també han disminuït els seus ingressos i per tant 
les dotacions a l’Ajuntament de Sabadell, també ha baixat.  
 
El regidor delegat comenta que des de l’equip de govern el que es vol és estar, en tot 
moment, al costat de la ciutadania, de no deixar a cap ciutadà de Sabadell pel camí i 
intentat garantir al màxim l’estat del benestar. 
 
En aquest sentit, el Sr. Carné comenta que s’han hagut d’ajustar algunes partides per 
tal de dotar altres de caire social, i que impliquen un major benefici per tots els 
ciutadans. 
 
El Sr. Carné dóna la paraula al Sr. Abellán que explicarà el pressupost i les ordenances 
amb més detall. 
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El Sr. Abellán comenta que els vocals van rebre la informació per correu electrònic, i 
serà en base a aquesta informació que farà l’explicació.  
Sobre el document lliurat als vocals, el Sr. Abellán destaca que el pressupost del 2012 
s’ha hagut d’ajustar als nous recursos. S’ha fet un pressupost equilibrat i sense dèficit; 
s’han de complir les normatives de les altres administracions, que a la mateixa vegada 
aporten menys ingressos; i també s’ha vist com es reduïen els ingressos directes de 
l’Ajuntament, que arriben en forma de diversos impostos. 
 
Pel que fa a les despeses, el Sr. Abellán, comenta que les de caire social, promoció 
econòmica i educació han vist augmentar les seves partides; ja que aquestes tres són la 
prioritat de l’equip de govern de la ciutat.  
 
Sobre els criteris de despesa, el Sr. Abellán destaca els següents: 

 
• Suport a les persones i a les famílies afectades per la crisi 
• Manteniment d’una notable qualitat en els serveis 
• Suport al teixit associatiu 
• Maximitzar els recursos. Prioritzem les actuacions que aporten major valor afegit 
• Assumim actuacions a nivell intern, amb personal propi 
• Estricta política de despesa en els consums i subministraments 
• Ajustar els programes a les possibilitats pressupostàries 
• Procurar incrementar els recursos externs (patrocini)  
• Reducció de les despeses de personal 
• Reducció de les despeses dels grups municipals 

 
De la mateixa forma, el Sr. Abellán comenta que des de l’Ajuntament, i en relació a la 
partida destinada a Promoció econòmica, s’està lluitant contra l’atur; destaca els 
següents punts: 

 
• Ocupació 
• Formació  
• Borsa treball  
• Generem oportunitats perquè les empreses s’implantin a Sabadell 
• Sol industrial 
• Vivers d’empresa 
• Programes de suport als emprenedors  

 
Tanmateix, és destaca que les despeses en educació i serveis socials han vist 
augmentar les seves partides; la primera per fer front a les retallades fetes per altres 
administracions i la segona per fer front a les necessitats dels ciutadans de Sabadell 
(ex. Fons extraordinari de Solidaritat). 
 
Pel que fa a les inversions, el Sr. Abellan destaca que en els darrers anys s’han fet 
moltes inversions en espai públic, equipaments municipals, etc. En el proper any hi 
haurà menys inversions en aquest sentit, on destaca la descentralització de la policia 
municipal, el Centre d’Empreses de Can Roqueta i Cal Molins.  
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El Sr. Carné afegeix que les inversions previstes pel 2012 estan destinades a la 
ciutadania, a garantir la cohesió social i a fomentar la igualtat d’oportunitats dels 
ciutadans i ciutadanes de Sabadell. 
 
20.20 hores. Arriba el Sr. Perarnau 

 
Pel que fa a les ordenances de 2012, el Sr. Abellán adreça als presents al document 
que van rebre via electrònica. 
 
D’aquesta forma, es destaca que la majoria d’ordenances tindran un increment del 3%, 
però hi ha algunes, les tarifes de les quals, no és modifiquen.  
 
Pel que fa als impostos, no es modifica i ni l’impost sobre vehicles de tracció mecànica 
ni l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres. Altres impostos també 
incrementen un 3%. 
 
També es comenta que diversos pagaments que estiguin domiciliats es podran pagar 
en diversos terminis, depenent del impost o taxa.  Per exemple, l’IBI es podrà pagar en 
quatre terminis, la taxa de residus en dos i el d’activitat econòmiques també en 2 
terminis. 
 
Per acabar amb el segon punt de l’Ordre del Dia, el Sr. Carné, obre un torn de paraules 
per si algun dels assistents té dubtes sobre el tema dels pressupostos i les ordenances. 
 
El Sr. Valls demana per la quantitat que han de pagar les entitats per l’ús dels 
equipaments cívics. El Sr. Abellán explica que depèn de l’activitat, si es cobra per 
aquesta, de la quantitat que es cobri, etc.  
 
La Sra. Acero demana pel pagament als proveïdors de l’Ajuntament de Sabadell. La 
Sra. Cadevall comenta que els pagaments es fan a quatre o cinc mesos, que és la 
mitjana normal. A excepció d’alguns pagaments, com per exemple per la recollida 
d’escombreries, que es fa de forma mensual. 
 
En relació a la taxa dels centres cívics, el Sr. Perarnau, demana saber si l’entitat ha de 
pagar la taxa, en el cas que el monitor estigui retribuït. El Sr. Carné comenta que si, ja 
que hi ha benefici econòmic. A continuació, el Sr. Perarnau pregunta si han rebut 
queixes de les entitats, ja que al cap i a la fi, tot repercuteix en el ciutadà; i el Sr. Abellan 
comenta que, en general, les entitats de la ciutat han estat molt compressives i que són 
molt conscients de que l’esforç s’ha de fer entre tots i totes.   
 
El Sr. Carné explica que la taxa d’equipaments cívics s’ha fet per retribuir altres 
partides, no s’ha fet per ser una càrrega pel ciutadà. Hi ha d’altres partides a 
l’Ajuntament de Sabadell que són molt importants i necessàries, com per exemple les 
beques de menjador, les escoles bressol, etc. En general, hi ha hagut una correcta 
acceptació de la taxa per les entitats i això, afegeix el Sr. Carné, demostra el gran nivell 
de civisme i comprensió de les entitats de la nostra ciutat.  
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3. Comunicacions 
 

A continuació, el Sr. Carné dóna compte de les comunicacions que van fer els vocals en 
el Consell de Constitució i de les gestions que s’han fet sobre les mateixes: 

 
• La Sra. Canalias comenta que les naus del C. Jaquard continuen estan obertes i 

hi ha gent que entra a l’interior. S’ha traspassat la informació a Policia i a 
Llicències. Des de Policia es fa el seguiment a les sortides de l’institut i no s’ha 
detectat cap incidència. Llicències ha fet notificació. 

 
• El Sr. Sala comenta que, sovint,  moltes empreses de construcció finalitzen les 

obres però deixen els comptadors provisionals en mig de la vorera. El Sr. Sala 
comentava que hi havia un al c. Fiveller. Hi ha un protocol de treball conjunt 
entre Espai Públic i Disciplina Urbanística per treballar aquest Si detecten algun 
comptador es poden posar en contacte amb el Districte per poder iniciar els 
tràmits de retirada. 

 
• La Sra. Llamas comenta que al c. Cellers hi ha una obra que porta aturada molt 

de temps i hi ha tanques al mig de la vorera, i que molesten als vianants. 
Passem nota a llicencies perquè contacti amb l’empresa. I demana la reparació 
de la vorera del c. Permanyer (entre Pau Claris i Ctra. Molins), on està el CAP 
Gràcia, abans de l’obertura de l’equipament, ja que està en molt mal estat. Des 
de Obres d’Equipaments ens informen que l’empresa constructora del CAP ja va 
fer reparacions de vorera. Es miraran possibles desperfectes provocats per les 
arrels dels arbres.   

 
• El Sr. Perarnau demana per les obres de Sabadell Estació (Metro Sabadell), la 

obertura del CAP Gràcia i comenta que a alguns punts del barri no hi ha neteja a 
la part exterior dels contenidors de brossa. Pel tema del METRO, parlem amb 
l’Oficina del Metro i ens informen que per aquelles dates estaven preparant el 
pou de sortida de la tuneladora, i per tant estaven treballant sota terra. Pel tema 
del CAP, ja està obert.. I pel tema dels contenidors, si detecten algun punt brut, 
que truquen al districte i es passarà nota.  

 
• El Sr. Moreno comenta que ha vist moltes persones recollint brossa dels 

contenidors, demana saber si es pot fer alguna acció per evitar aquest fet; també 
comenta que a la zona industrial de Gràcia, on hi ha una chatarreria, hi ha força 
brutícia. S’han instal·lat contenidors  a la porta de l’empresa de ferros, la brigada 
passa a netejar regularment i hem parlat amb el responsable de l’empresa per 
tal que faci consciència d’utilitzar els contenidors.  

 
• El Sr. Valls demana saber com està el tema de la instància que van fer per tal 

que es reparés l’exterior de la Casa dels Pins, ja que hi va entrar aigua. S’està 
acabant d’estudiar.  

 
• El Sr. Selves comenta que les palmeres del barri de Can Feu estan afectades 

per una plaga i s’estan morint. Aquesta plaga, que afecta a les palmeres de la 
ciutat, és molt difícil de controlar. A Can Feu s’han hagut de talar diverses 
palmeres. 
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• El Sr. Tamborero comenta que cada nit al c. Malta hi ha carrets de supermercat 
lligats a les pilones, plens de chatarra. S’han retirat els carros del c. La Palma.  

 
 

4. Torn obert de paraules 
 

El Sr. Carné obre un torn de paraules.  
 
El Sr. Moreno demana estudiar la possibilitat d’imputar el cost de possibles desperfectes 
a la via pública a les empreses que ho provoquen. I fer el mateix, amb les empreses que 
compren material municipal que es roba de la via pública. En aquest darrer cas, la Sra. 
Pineda comenta que hi ha una multa per fer aquesta operació.  
 
El Sr. Tamborero comenta que han retirat els carros del c. Malta, però a l’interior del 
Polígon encara queden. Són carrets de nen petit plens de brossa. 
 
La Sra. Canalias demana saber si la etiqueta de revisió de gual és obligatòria. 
Comentem que si, que és el que justifica que s’ha fet el pagament, i a més des de 
l‘Ajuntament de Sabadell, es fan revisions.  
  
El Sr. Fernández demana saber si el solar que hi ha darrera del nou CAP Gràcia, 
continuarà ocupat per vehicles. Comentem que si, que de moment aquest solar és per 
l’ús dels vehicles del dipòsit municipal.  
 
La Sra. Acero demana saber la utilitat del solar que hi ha al carrer Bruc cantonada 
carrer Girona.  
 
La Sra. Llamas demana saber si hi ha alguna data prevista per fer una reunió per parlar 
sobre el Metro Sabadell i també com serà el sobre de coberta de Sabadell Estació.  

 
 

El president delegat aixeca la sessió, de la qual, com a secretaria delegada, estenc aquesta 
acta. 
 
 
La secretaria delegada Vist i plau  

El president delegat 
 
 


